
Letno poročilo o delu društva v letu 2009 
 
Klub je registriran v skladu z Zakonom o društvih, ima Upravni odbor, različne komisije, 

predsednika, tajnika-blagajnika, gospodarja. Klub je član Teniške zveze Slovenije. Od 
Ministrstva za šolstvo in šport smo pridolibli status društva, ki deluje v javnem interesu (letos 
je potrebno status obnoviti), kar omogoča našim članom, da namenijo del dohodnine za delo 
društva. To tudi pridno počnemo, letos smo na ta način pridobili okoli 1.100€. Hvala vsem, ki 
ste se odločili ZA. Dejavnost kluba financiramo s članarino, volili, sredstvi občinskega 
proračuna, prispevki donatorjev  in sponzorjev. Največja donatorja sta že vrsto let Pivovarna 
Laško d.d. in ESOT d.o.o., med donatorji pa nam je zelo zvest Jožef Vašl s.p. Vsem se 
iskreno zahvaljujemo. Tako zagotovljeni viri zaenkrat zadoščajo za redno vzdrževanje 
športnega igrišča in za vse ostale stroške, ki nastajajo pri zagotavljanju pogojev za igranje 
tenisa. Težje je  zagotavljanje sredstev za tekmovalce in tekmovalno ekipo, ki tekmuje v 
drugi slovenski ligi ligi, saj so stroški veliki, sredstva pa je težko pridobiti. 
V svojem programu smo si zastavili naslednje bistvene naloge: 

1. Razvijanje in popularizacija tenisa med mladimi 

2. Razvijanje in širjenje rekreativnega igranja tenisa 

3. Razvijanje in vzpodbujanje tekmovalnega tenisa 

4. Zagotavljanje čimboljših pogojev za igranje tenisa 

 

Najmnožičnejša oblika dejavnosti v klubu je rekreativno igranje tenisa, z njim se je v letu 
2009 ukvarjalo okoli 60 članov in članic in 20 šolarjev. Število članov se iz leta v leto 
spreminja, zadnja leta rahlo raste. Igralcem omogočamo maksimalne pogoje za igranje tenisa, 
organiziramo turnirje, klubsko prvenstvo posameznikov in parov, redni so turnirji, tudi bolj 
družabnega značaja.  
Med posamezniki so zelo dobre tekmovalne rezultate dosegali Marko Sabolčki,  Aleksander 
Grešak, Marko Juričič in Damjana Damiš med veterankami. Seveda pa so ti rezultati 
predvsem plod velikega truda in materialnega vlaganja  družin tekmovalcev, klub pa pomaga 
po svojih močeh, predvsem omogoča pogoje za redno treniranje, prispeva sredstva za 
opremo. 

Ekipa je tekmovala v drugi slovenski ligi in bila druga v svoji skupini. V letošnjem letu bomo 
poiskušali napredovati v prvo ligo. 

Z raznimi oblikami propagande in različnimi akcijami smo popularizirali igranje tenisa med 
mladimi. V ta namen smo organizirali začetne in nadaljevalne tečaje tenisa. Mladim 
ponujamo v okviru svojih možnosti, optimalne pogoje za učenje in igranje tenisa. 

Igrišče in spremljevalne objekte redno vzdržujemo, zamenjali smo še en del zaščitne ograje, 
nadaljevali bomo v letošnjem letu. Planiramo, da bomo uredili podstrešje garderobnega 
objekta in istočasno montirali sistem za ogrevanje vode s pomočjo sonca, potreben pa bo 
razmislek o asfaltnem  igrišču, tribunah (skupaj z občino). 

 
V Laškem, marec 2010  
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